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PROTOKÓŁ Nr 16/2021  

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie,  

które odbyło się w dniu 27 stycznia 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:36 - 17:50. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła pani Magdalena Jakuć - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć powitała obecnych i otworzyła 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Odczytała proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie za 

2020 r. 

3. Analiza wyników kontroli zewnętrznych Burmistrza Wasilkowa za rok 2020. Analiza 

zaleceń pokontrolnych oraz ocena realizacji tych zaleceń. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 2 porządku 

obrad. Przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie 

za 2020 r. Otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć poddała pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie za 2020 r. Stanowi 

on Załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 5; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie za 2020 r. zostało 

przyjęte jednogłośnie. 
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Ad 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 3 porządku 

obrad - Analiza wyników kontroli zewnętrznych Burmistrza Wasilkowa za rok 2020. Analiza 

zaleceń pokontrolnych oraz ocena realizacji tych zaleceń. 

 

Przewodnicząca Komisji przekazała radnym Zestawienie zaleceń pokontrolnych, które 

odbyły się w 2020 r. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin poinformował, że w 2020 r. odbyły się następujące 

kontrole zewnętrzne Burmistrza Wasilkowa: 

• Kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej - kontrola kompleksowa gospodarki 

finansowej Gminy Wasilków za rok 2019; 

• Kontrola Inspekcji Sanitarnej w Szkole Podstawowej im. Zygmunta Augusta Filia w 

Sochoniach (brak zaleceń pokontrolnych); 

• Kontrola Państwowej Inspekcji Pracy w zakresie dostosowania funkcjonowania 

urzędu do wymogów sanitarnych związanych z epidemią COVID-19 (brak zaleceń 

pokontrolnych); 

• Kontrola Najwyższej Izby Kontroli 

• Kontrola Zakładu Ubezpieczeń Społecznych - ocena prawidłowości i rzetelności 

obliczania składek na ubezpieczenia społeczne, prawidłowości i terminowości 

opracowywania wniosków o świadczenia emerytalno-rentowe itd. (brak zaleceń 

pokontrolnych). 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Radny Piotr Adam Półtorak zapytał, o Klub Sportowy. Na co została przeznaczona kwota 

70 tys. zł. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski odpowiedział, że była to kwota 

przeznaczona na promocję drużyny, m.in. baner na stadionie, koszulki z napisami i logo 

gminy, ulotki, bilety, itp. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała o sprawę zajęcia pasa drogowego. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski wyjaśnił, że problem wynika z niewłaściwie 

naliczonej opłaty za zajęcie pasa drogowego. Przyjęto założenie, że pas zajęty jest na 

powierzchni 1500 m2 każdego dnia trwania robót. Faktycznie natomiast takiego zajęcia nie 

było - prace odbywały się etapowo. We wniosku napisano, że zajęte będzie 1500 m2, został 

dołączony harmonogram. Przyjęto więc błędne założenie, że pas drogowy był zajęty na 

powierzchni 1500 m2 przez cały okres podany w harmonogramie. Kolejną kwestią sporną jest 

to, że decyzja administracyjna została wydana po rozpoczęciu robót. Niestety zawinił 

pracownik, ponieważ protokół przekazania pasa drogowego został wydany zgodnie z 

wnioskiem od razu, a decyzja została wydana później. RIO wskazało, że okres między
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wydaniem decyzji a przekazaniem pasa drogowego powinien zostać potraktowany jako 

nielegalne zajęcie pasa drogowego, za co należy się kara. Sprawą zajmował się nowy 

pracownik, który nie znał wszystkich procedur. 

 

Radny Piotr Adam Półtorak - co będzie w sytuacji, kiedy gmina przegra tę sprawę? Będzie 

musiała wyegzekwować spłatę od firmy deweloperskiej. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin - w tej chwili nikt nie kwestionuje decyzji, które 

zostały wydane. Spór toczy się o to, że RIO inaczej zinterpretowała stawkę. W tej chwili 

prokuratura bada, czy nastąpiło przekroczenie uprawnień. Nie przekłada się to bezpośrednio 

na sytuację przedsiębiorcy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski - z decyzji wynika, że zajęcie pasa 

drogowego trwało tylko jeden dzień. Mowa jest o całym odcinku, nie zostało to rozbite na 

etapy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski omówił wyniki kontroli NIK: 

• szersze korzystanie z uprawnień do kontroli przedsiębiorcy, nakładania kar umownych 

w przypadku zgłaszania im niewłaściwego odbioru odpadów od właścicieli 

nieruchomości; 

• kontynuowanie starań w celu osiągnięcia wymaganego poziomu recyklingu odpadów; 

• dochodzenie administracyjnych kar pieniężnych w każdym przypadku niewykonania 

obowiązku w zakresie sprawozdawczości. 

 

Pierwszy wniosek dotyczy kontroli nad firmami, które wywożą odpady - czy robią to w 

terminie, zgodnie z harmonogramem itd. Odbyła się dwudniowa wizja lokalna, z której 

wynika, że wina nie zawsze leży po stronie odbierających. Mieszkańcy wystawiają odpady po 

terminie lub nie takie, jakie wynikają z harmonogramu. 

Drugi wniosek - osiągnięcie wymaganego poziomu recyklingu. Za 2017 r. nie udało nam się 

osiągnąć wymaganego poziomu, dlatego w tym roku musieliśmy wydać gazetkę dla 

mieszkańców w zamian za zapłacenie kary. Musimy się zwracać do mieszkańców, żeby lepiej 

segregowali śmieci. Jest projekt nowelizacji ustawy, który zakłada, że gminy będą mogły 

wnioskować do ministra o odstąpienie od pełnej segregacji odpadów na rzecz uproszczonej: 

suche - mokre. 

Mieliśmy dwa przypadki nienaliczenia kary za sprawozdawczość. W jednym przypadku brak 

naliczenia kary spowodowany był zniknięciem firmy z rynku. Nie było możliwości 

dostarczenia korespondencji. W kolejny przypadku firma została wezwana do uzupełnienia 

sprawozdania. Nie zrobiła tego w terminie. Kara została naliczona już po kontroli. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał o dodatki okresowe dla Zastępcy Burmistrza, Sekretarza, 

Skarbnika - czy w dalszym ciągu są stosowane.  
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Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że są stosowane, ale powoli 

odchodzimy od tych dodatków. Dodatek z tytułu wykonywania dodatkowych obowiązków 

jako kierownik jednostki otrzymuje Sekretarz i Skarbnik. Stosujemy się do zaleceń RIO i 

staramy się bardziej precyzyjnie określać zakres zadań, z których wynika przyznawanie 

dodatków nie tylko kadry kierowniczej, ale też pracowników. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz - RIO wykazała, że stwierdzono naliczenie czynszu w 

nieprawidłowej wysokości w latach 2017-2019. Zapytała co było tego powodem ijakich lokali 

dotyczy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski - chodzi o lokal gastronomiczny, któremu 

policzono stawkę jak za lokal usługowy. 

 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 4 porządku 

obrad - Sprawy różne. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu nr 15/2020 posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 11 grudnia 2020 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 3 PRZECIW - 0;WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2. 

 

Protokół Nr 15/2020 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 11 grudnia 2020 r. został przyjęty. 

 

Ad 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć, w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękowała za 

udział w posiedzeniu i zamknęła obrady o godzinie 17:50. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                              Protokołowała                              Przewodniczyła 

Agata Radziszewska    Magdalena Jakuć 

 

 

 



 

LISTA OBECNOŚCI 

Członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie na posiedzenia  

w dniu 27.01.2021 r. 

 

 

 

Lp. Nazwisko i imię Podpis 

1. AUGUSTYNOWICZ ANDRZEJ obecny 

2. JAKUĆ MAGDALENA obecna 

3. LEWKOWICZ ROBERT obecny 

4. PÓŁTORAK PIOTR ADAM obecny 

5. TARGOŃSKA-DAKOWICZ MONIKA obecna 



 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasikowie 

 za rok 2020 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wasikowie odbyła w 2020 roku pięć posiedzeń. 

Skład komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasikowie nie uległ zmianie. Na dzień 

31.12.2020 r komisja rewizyjna liczy pięciu członków. W sierpniu 2020 nastąpiła zmiana 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie. 

W 2020 roku komisja obradowała nad takimi tematami jak : 

- Analiza realizacji zadań inwestycyjnych w 2020 r. 

- Analiza, ocena i zaopiniowanie : sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego za rok 2020 

- Praca nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrza Wasilkowa za 2020 rok 

- Opracowanie i przegłosowanie wniosków do projektu budżetu na rok 2021 

- Analiza wsparcia zadań inwestycyjnych dotacjami z funduszy krajowych i unijnych w 2020 

roku 

- Opracowanie planu pracy komisji rewizyjnej na rok 2021. 

Komisja Rewizyjna w 2020 przeprowadziła kontrolę : 

- Analizy wydatkowania środków funduszu sołeckiego w miejscowości Jurowce - kontrola 

zakończyła się protokołem 

- Analizy zarządzeń wydanych przez Burmistrza Wasilkowa w sprawie odwołania i 

powołania dyrektora SP w Studziankach - kontrolę rozpoczęto, po czym Rada Miejska w 

Wasilkowie rozszerzyła zakres kontroli o tematykę: Zarządzanie jednostką SP w 

Studziankach z uwzględnieniem procesu realizacji zagadnień finansowych i organizacyjnych 

w powiązaniu z odwołaniem i powołaniem dyrektora oraz pełniącego obowiązki dyrektora od 

01.Q1.2020r, do 31,10.2020r. oraz zobligowano Burmistrza do udostępnienia Arkusza 

organizacyjnego SP w Studziankach za rok 2020/2021 wraz z późniejszymi aneksami oraz , 

rejestru korespondencji wpływającej do Urzędu Miejskiego w Wasilkowie oraz wydruku z 

systemu elektronicznego zarządzania dokumentacją za okres 01.01.2020 -31.10.2020r. 

Wyżej wymieniona kontrola w związku z utrudnieniami spowodowanymi 

obostrzeniami epidemiologicznymi będzie kontynuowana w 2021 roku. 

- Analizę bieżącej realizacji inwestycji z budżetu za 2020  r. 

W związku z utrudnieniami spowodowanymi obostrzeniami epidemiologicznymi komisja 

rewizyjna nie przeprowadziła planowanej na rok 2020r. kontroli jednostki Miejskiego Ośrodka 

Animacji Kultury w Wasilkowie, zaplanowano i ujęto kontrolę w planie pracy komisji na maj 2021 

r.



 

 


